

Press Release

According to sections 8 and 9 of the Medical Registration Ordinance (“MRO”), a person is eligible to apply for registration as a medical practitioner if he/she has been awarded a degree of medicine and surgery by the University of Hong Kong or The Chinese University of Hong Kong (“CUHK”) and has been granted a certificate of experience. In accordance with section 20I of the MRO, the Medical Council of Hong Kong (“the Council”) will recommend and review the standard and structure of undergraduate medical education and medical training of the two local medical schools. After discussion, the Council has decided to follow the existing mechanism to refer the matters related to the medical curriculum and admission policy of CUHK to its Education and Accreditation Committee, with the recommendation to entrust the Visit Team for the last accreditation exercise to review and make recommendations on the same.

The Medical Council of Hong Kong
8 July 2015

新聞公報

根據《醫生註冊條例》第 8 條，凡獲香港大學或香港中文大學頒授內科及外科學位，並具有該條例第 9 條所指明經驗證明書的人士，均合資格申請註冊成為醫生。醫務委員會會按照《醫生註冊條例》第 20I 條適時就該兩間醫學院的本科教育及訓練標準及架構進行覆核並作出建議。經討論後，醫務委員會決定按照現行機制將香港中文大學的學制及收生安排引發的事件，轉呈教育及評審委員會，並建議委託評核小組進行覆核並作出建議。

香港醫務委員會
2015 年 7 月 8 日